

Brief CV

Name	WANG XINNA	中文名	王新娜	
Gender	Female	Title (Pro./Dr.)	博士、教授 Dr. / Prof.	
Position (President)		Country	中国 China	
University/ Department	河北体育学院 学校体育系 Hebei Institute of Physical Education/ School Sports Department			
Personal Website				
Research Area	体育教学理论与方法、奥林匹克与职业体育运动 Theory and method of physical education, Olympic and professional sports			

Brief introduction of your research experience:

田径投掷类项目教学改革成果研究一教育部第六届高等教育国家级教学奖二等奖

体育教学中美的创造

全运会与奥运会全能成绩灰色理论"优势分析"的比较研究

高职高专体育保健课的实践研究

我国竞走科研状况调查与分析

河北优秀女子举重运动员抓举技术的生物力学分析

对中国优秀男子铅球运动员过渡技术的生物力学研究

功能性体能训练对青少年田径运动员运动能力影响的实证研究

河北省女子橄榄球运动员身体功能动作测试分析的研究

我国跆拳道项目的运动生物力学研究现状

田径运动教程

中国田径运动百年

Part movement characteristics analysis of adolescent weightlifter's body

Совершенствование техники квалифицированными спортсменами по пауэрлифтингу

Общие основы детского и юношеского пауерлифтинга

Ukraine and the world men's. Decathlon results comparative

The use of gray system theory "Analysis of the advantages" of Ukraine and the world men's decathlon results comparative study

Biomechanical analysis of the snatch performance of the Kharkiv university games weightlifting champion inweightlifting

Chinese woman weightlifter snatch excellent biomechanical analysis technology

The characteristic analysis of weightlifter snatch technical of hebei tigong team women athelets

A comparative study of women heptathlonresults of Ukraine and the world by the application of "advantageanalysis" of gray syst em theory

《Analysis of the Situation of Chinese Middle School Students in Physical Education》 __2014 3rd International Conference on Information, Business and Education Technology

*****All the columns need to be filled in.